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30 Martta yapılan yerel seçimlerin üzerinden bir yıl geçti. Bu süreç aynı zamanda büyükşehir ile
geçirdiğimiz ilk yıldönümümüz ve ilçe belediyelerinin de işlevsiz bırakıldığı ilk yıldır. Ordu ili
Büyükşehir belediyesi olunca, içlerinde otogar, mezbaha, itfaiye, büyük park ve meydanlar,
mezarlıklar, büyük sokak ve caddeler, ana arter mahalle yolları, su, kanalizasyon gibi hizmetler
ilçe belediyelerinin yetkisinden alınarak büyükşehir belediyesine devredilmişti.                 Geçen
bir yılı yaşadıklarımızın ve gördüklerimizin ışığı altında kısaca değerlendirmek istiyorum. Bu
süreçte;

-Esnaftan işgaliye alınmaya başlandı,

-Su kullanım ve abonelik işlemlerine hatırı sayılır zam yapıldı,

-İki yıl önce yapılan asfalt yolların yarıya yakını bozularak işlevsiz hale geldi,

-Bozuk yollardan bile “Yol katılım payları” alınmaya başlandı,

-Sahipsiz sokak hayvanlarımız yine barınaksız ve sahipsiz kaldı,

-Fatsa Belediyesi, Fatsa halkına ait malı mülkü satılığa çıkartarak 6 trilyonun üzerinde bir satış
gerçekleştirdi, ilk fırsatta da kalan her şeyi satabileceklerini açıkladı ve kamuoyu duyarsız kaldı,

-Kent konseyi kurulmadı,

-Belediye başkan yardımcımız ikiden dörde sonra da dört buçuğa çıktı,

-Belediye çalışanlarının çoğu zaman aylıkları zamanında verilemedi,      
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-Fatsa halkı, kendi belediyesinin borcunu öğrenemedi,

-Belediyelerin tabela, ilan ve reklam vergileri can yaktı

-Otopark sorunu için kaldırımlar çözüm oldu! Yayaların yol sorunu başladı!

-Bakanlar Kurulu kararıyla 6 ay ertelenen belediye borçları sayesinde bir nefes alındı. Kapanan
belediyelerden diğer belediyelere intikal eden borçlar da 1 yıl ertelendi. 1 yılın sonunda bu
borçların yapılandırılacağı açıklandı. Sonuç olarak, Ordu ilinde yaşayan vatandaşlarımız
büyükşehir belediyesinden de, ilçe belediyelerinden de memnun olacak hizmeti alamamışlardır.
Ağa ve adamı hikayesinde olduğu gibi “Sahi biz niye büyükşehir olduk, biz bu haltı niye
yedik?”             

Bu süreçte Fatsa Belediyesi olarak siz ne yaptınız derseniz; Bazen sahili kazarak oralara
mevsim çiçeği diken, aylığını İş-Kur’dan alıp büyükşehir reklamı yapan çalışanları izliyor ve
sonra da diyoruz ki “Çöp Topluyoruz, Sadece Çöp.”  İtiraz ediyorsanız 30 Marttaki yerel
seçimde düşünmeniz lazımdı, düşünmek istemiyorsanız çöpünüzle baş başa kalın

İşte koca bir yılda yapılanlar ve Fatsa’da yapılamayanların özeti bu! Kısaca “Yerseniz çöp,
yemezseniz 7 Haziran 2015 seçimleri, tercih sizin.” 
Biz ancak saygı duyarız.
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